
 

      
departement Interne Organisatie 
Griffie

Verslag van de vergadering 

kenmerk Griffie/2c/hvl 
betreft 2de commissie 

De Voorzitter van de 2de commissie, mevrouw Hilde De Sutter, opent de 
vergadering. 
 
Agenda 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 21 april 
2021 
Geen opmerkingen, verslag goedgekeurd. 

2. Uitgesteld bij beslissing van de Provincieraad van 28 april 2021: 
Logistiek –  algemeen 
Raamovereenkomst voor de levering van sanitair papier en 
handzeep, schoonmaakproducten en disposables grootkeuken 
voor de periode 2021 – 2025: 

• Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van openbare procedure 

• Goedkeuring van het optreden van de Provincie als 
aankoopcentrale voor aanbestedende overheden en entiteiten 

Gedeputeerde Kurt Moens deelt mee dat naar aanleiding van de 
opmerkingen op de vorige commissie hij een overleg heeft gehad 
met de dienst Aankoop om te zien of er tegemoet kan gekomen 
worden aan de opmerkingen. Sabine De Smit 
(aankoopverantwoordelijke dienst Aankoop) geeft een toelichting 
op dit dossier:  
De Provincieraad heeft vorig jaar goedgekeurd dat het 
Provinciebestuur kon aansluiten bij een raamcontract dat de stad 
Gent ging afsluiten voor sanitaire producten. Dat raamcontract 
werd gegund aan de firma Salubris. Voor de drie vermelde 
productcategorieën in het voorliggende provincieraadsdossier zijn 
de prijzen die Salubris in de offerte heeft opgenomen echter tot 60-
70% duurder dan de huidige prijs. Er werd daarom gekozen om 
wel gedeeltelijk in te stappen in het contract met Salubris, maar 
voor de bovenstaande productencategorieën een eigen 
raamcontract op te stellen, in het bijzonder voor de producten van 
het merk Tork. Omwille van redenen van duurzaamheid is er 
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namelijk voor gekozen toch verder te gaan met de dispensers van 
het merk Tork die gratis in bruikleen zijn waardoor de vullingen 
(zeep, papier) erin ook van dat merk moeten zijn. Het opgemaakte 
bestek voor het raamcontract is conform de Europese procedure 
waarbij namelijk niet rechtstreeks met de fabrikant van de Tork-
producten wordt gewerkt, maar via distributiebedrijven van dat 
merk waardoor de onderlinge concurrentie zal kunnen spelen 
binnen deze aankoopprocedure. De in het bestek beschreven 
producten voldoen ook aan de milieu- en duurzaamheidscriteria 
die in het bestuur worden gehanteerd. Toen vier of vijf jaar geleden 
dezelfde aanbesteding werd uitgeschreven waarbij ook ‘witte 
producten’ of zelfs andere dispensers dan de al gehanteerde Tork-
dispensers werden toegelaten, bleken die offertes ofwel veel 
duurder uit te komen ofwel niet te voldoen aan de milieu- en 
duurzaamheidsvereisten.  
Gedeputeerde Kurt Moens is van mening dat de gegeven 
toelichting tegemoet komt aan alle opmerkingen die in de vorige 
commissie werden gegeven. Er is ook een evenwicht tussen het 
economische model en het duurzaamheidsmodel. 
Provincieraadslid Olaf Evrard stelt zeer tevreden te zijn over de 
verhelderende toelichting.  

3. Onderwijs – Patrimonium 
Campus Richtpunt te Buggenhout 
Goedkeuring aankoop en plaatsing van 3 bijkomende modulaire 
klassen, inclusief het technisch advies, tegen het ingediende 
offertebedrag en met naleving van de lastvoorwaarden van het 
bestek 
 
Gedeputeerde Kurt Moens licht toe dat de drie bijkomende 
modulaire klassen er komen omdat er gekozen wordt om in OV4 
onderwijs nu ook de A-stroom aan te bieden om zo het 
onderwijsaanbod te verbreden. 
Gedeputeerde Kurt Moens antwoordt op de vraag van 
provincieraadslid Hilde Bruggeman wat de plannen op langere 
termijn zijn dat de optie wordt bekeken om nog bij te bouwen 
rechts van de hoofdtoegang tot de school.  
Provincieraadslid Elisabet Dooms vraagt naar de verantwoording 
van de hogere prijs ten opzichte van de eerdere plaatsing van de 
gelijkvloerse modulaire klassen door dezelfde aannemer.  
Gedeputeerde Kurt Moens vindt de meerprijs verantwoord en 
verwijst hiervoor naar het feit dat het nu gaat om klassen op de 
verdieping en dat er bijkomend twee buitentrappen te voorzien zijn. 
Hoofdingenieur-directeur Kristof Goethals heeft de volledige 
verantwoording van de meerprijs zoals opgenomen in de nota 
deputatie ondertussen in de chat gezet.  



 p. 3/4 
 

./... 

Provincieraadslid Olaf Evrard stelt dat als er modulaire lokalen 
worden aangekocht en niet gehuurd, dat men dan toch bepaalde 
toekomstplannen heeft.  
Gedeputeerde Kurt Moens geeft aan dat er gekeken wordt op 
langere termijn nu er gestart wordt met het aanbieden van de A-
stroom in OV4 met zwaardere STEM-richtingen waardoor op 
termijn ook moet voorzien worden in een tweede en derde graad. 
Die overweging is meegenomen in de geplande aankoop. 

4. Bestuurszaken – De Waalse Krook – voorbereiding Algemene 
Vergadering van 01 juni 2021: 

• Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende 
vertegenwoordiger 

• Vaststelling van het mandaat: goedkeuring van alle 
voorstellen 

Geen vragen/opmerkingen 
5. Erfgoed en erfgoedsites 

Erkende onroerenderfgoeddepots beheerd door de provincie Oost-
Vlaanderen 
Vaststelling van het stopzettingsscenario met bijhorende 
engagementen, resp. i.g.v. wijziging kerntaak van of opheffing van 
de directie of i.g.v. opheffing van de Provincie 
Gedeputeerde An Vervliet geeft als toelichting dat het 
stopzettingsscenario een verplichting is vanuit de Vlaamse 
Overheid in het kader van de erkenning van de 
onroerenderfgoeddepots. Het stopzettingsscenario moet 
garanderen dat de collecties bij stopzetting (elders) verder 
kwaliteitsvol bewaard en beheerd zullen worden. 
Provincieraadslid Hans Mestdagh bevestigt dat dit een Vlaamse 
verplichting is. Hij vraagt of de Provincie zich verder zal engageren 
in het ondersteunen van een onroerend erfgoedbeleid, met o.a. de 
erfgoeddepots. 
Gedeputeerde An Vervliet antwoordt bevestigend. 

6. Bestuurszaken - De Lijn – voorbereiding Algemene Vergadering 
van 25 mei 2021: 
• Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende 

vertegenwoordiger 

• Vaststelling van het mandaat: goedkeuring van de voorstellen 
onder de agendapunten 3, 4 en 5 

Geen vragen/opmerkingen 
7. Varia 

Rondvraag door de Voorzitter: er zijn geen variapunten. 
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De Voorzitter sluit de vergadering. 

Gent, 13 mei 2021

Hans Van Lierde    Hilde De Sutter 
de ambtenaar-verslaggever   de voorzitter 


